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SKRIFTLIG FRÅGA P-5002/09
från Estelle Grelier (S-D)
till kommissionen

Angående: Krisen i mjölksektorn

Den nuvarande djupa krisen inom mjölksektorn utan tidigare motstycke försätter många producenter i 
en oroväckande kaotisk situation.

Anser inte kommissionen att en tillfällig frysning av den årliga ökningen av kvoterna med en procent, 
vilket planerats inom ramen för "hälsokontrollen" av den gemensamma jordbrukspolitiken, 
tillsammans med en offentlig reglering av produktionen, skulle ge en kraftfull och uppmuntrande 
signal till producenterna?

Konsumentpriset för mjölk har dessutom ökat med 14 procent de senaste två åren, medan 
producentpriset under samma tidsperiod har minskat med mer än 30 procent.

Tror inte kommissionen att man genom att ersätta kvotsystemet med en privat reglering, utan någon 
form av offentlig reglering såsom det system med handelskontrakt, enligt förslaget från den franska 
regeringen, medför en mycket stor risk för att producentpriserna globalt pressas nedåt och 
produktionen allt mer koncentreras till de centrala produktionsområdena till förfång för mindre 
framgångsrika områden?


